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Protokół z XXXIX posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 07.11.2022 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.40 
Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 
Protokolant obrad: M. Tarkowska 
 
Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVII Posiedzenia Rady w dniu 05.09.2022 r. 

4. Informacja o posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 03.10.2022. 

5. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 

korespondencji.  

6. Informacja o realizacji zadań z rezerwy celowej dzielnicy. 

7. Wyniki IX edycji Budżetu Obywatelskiego. 

8. Rezerwa celowa dzielnicy na rok 2023 – propozycje, dyskusja. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1.  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy 

wypowiadając formułę: „Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła, że w tym momencie                     

w posiedzeniu uczestniczy 9 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane 

quorum. Lista obecności członków Rady (zał. nr 1).  

W posiedzeniu uczestniczyli goście: radna Rady Miasta Lublin - pani J. Mach oraz 

mieszkańcy z ul. Dzbenin. Lista obecności gości - zał. nr 2. 

 

Ad 2. 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są 

propozycje zmian. Uwag nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

zaproponowany porządek obrad. Został przyjęty jednogłośnie (9 głosów za). 

Ad 3. 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin nr z XXXVII w dniu 05.09.2022 r. Nikt nie zgłosił uwag. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został przyjęty    

jednogłośnie (9 głosów za).  

Ad. 4. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 

03.10.2022. Nie było kworum, ale spotkanie kontynuowano ze względu na 

konieczność zajęcia stanowiska w sprawach organizacji ruchu drogowego na 
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dzielnicy i możliwość dyskusji na tematy dzielnicy z przedstawicielami policji i straży 

miejskiej. Notatka z przebiegu tego spotkania została zaakceptowana przez jej 

uczestników. 

Do posiedzenia dołączył członek Rady P. Waga.  

 

Ad. 5. 

Informacje przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 został otwarty nowy segment przy Zespole Szkół nr 12 – segment przedszkola; 

 odpisano na mail z Wydziału Zarzadzaniem Ruchem Drogowym i Mobilnością UM 

Lublin w sprawie wprowadzenia zakazu zatrzymywania się i postoju po północnej 

stronie ul. Bukszpanowej (wskazano wariant do realizacji); 

 skierowano pismo do Wydziału Zarzadzaniem Ruchem Drogowym i Mobilnością 

UM Lublin z prośbą uporządkowania postoju pojazdów na ul. Zielone Wzgórze i 

Wędrowna (zgodnie z rozwiązaniem przedstawionym przez mieszkańców i 

zaakceptowanych przez RD w dniu 3.10.2022); 

 monitorowano realizację zadań z rezerwy celowej dzielnicy; 

 otrzymano informację o udostępnieniu do opiniowania i uzgodnień dla projektu 

zmiany mpzp przy ul. Poligonowej (rejon w pobliżu marketu Aldi). Po zapoznaniu 

się stwierdzono, że uwagi nie będą przygotowywane (już wcześniej RD 

analizowała ten projekt i nie widziała konieczności wnoszenia uwag). 

 na stronie dzielnicy umieszczono informacje o wydarzeniach kulturalnych 

skierowanych na dzieci i młodzieży; 

 miasto ogłosiło wyniki IX edycji BO. 

 

Został ponownie poruszony (G. Orłowski) problem zagrożenia ze strony dzików. 

Rozważano możliwości działań w tym względzie. Zaproponowano zwrócenie do 

lokalnych kół łowieckich lub zaproszenie przedstawiciela koła łowieckiego by 

dowiedzieć się w jaki sposób można zmniejszyć aktywność dzików na terenach 

zamieszkałych przez ludzi oraz czy i od kogo uzyskać odszkodowanie za szkody 

spowodowane przez dziki na terenie miasta (uszkodzenia samochodów, szkody na 

działkach).  

Dziury w jezdni ul. Tarasowej zostaną sfotografowane i zgłoszone do „Naprawmy to” 

(D. Wójcik). 

 

Ad. 6. 

Informację przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak. Zakończono realizację 

zadań z rezerwy celowej dzielnicy. W poprzednich miesiącach zrealizowano  remont 

odcinka chodnika na ul. Sempołowskiej a ostatnio zakończono  budowę oświetlenia 

przejścia dla pieszych przez ul. Sławinkowską  w pobliżu ul. Kasztelańskiej oraz 

oświetlenie przejścia przez dolinę pomiędzy ul. Altanową  a ul. Relaksową.  

Realizacja tych zadań jest pozytywnie oceniana przez mieszkańców. 
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Ad. 7. 

Wyniki głosowania Budżetu Obywatelskiego IX edycji przedstawił R. Osiak. 

Projekty dzielnicowe. Do realizacji wybrano projekt: D-16 Remontujemy ulice na 

Sławinie – ulica Skalista – 234 głosy; 

Nie wybrano : D-20 Aktywne przejście dla pieszych przez ul. Sławinkowską przy ZS 

nr 12 – 205 głosów i D-77 Wybieg; dla czworonogów i człowieków – 164 głosy. 

Projekty ogólnomiejskie – nie wybrano projektu z naszej dzielnicy. Projekt O-47 

Dolina Czechówki – sport i rekreacja uzyskał 203 głosy a projekt O-71 Budowa 

sygnalizacji świetlnej z przyciskami dla przejścia pieszo-rowerowego przez ul. 

Sławinkowską obok Zespołu Szkół nr 12 – 194 głosy. 

Z projektów z poza terenu naszej dzielnicy, ale dla niej istotnych, warto zauważyć 

wybór projektu Ścieżka rowerowa wzdłuż al. Solidarności – kontynuacja – 431 

głosów (dz. Czechów Południowy - autor R. Osiak) oraz projektów w dz. Wieniawa        

i w dz. Szerokie  w lokalizacjach przy granicy naszej dzielnicy. 

Niestety frekwencja w głosowaniu w BO w naszej dzielnicy nie była duża - dużo 

mniejsza niż w poprzednich edycjach i mniejsza niż w innych dzielnicach miasta. 

 

Ad. 8. 

M. Pietrzela oddała głos mieszkańcom ul. Dzbenin. Zwrócili się z prośbą o 

pomoc w remoncie odcinka utwardzonej gruntowej ulicy o długości ponad 200 m            

i o szerokości 3 m, deklarując dofinansowanie prac położenia zabezpieczającej 

nakładki asfaltowej (tj. np. na ul. Północnej). Wstępnie RD Sławin zadeklarowała, że 

z rezerwy celowej, z uwagi na inne potrzeby dzielnicy, może dofinansować 

maksymalnie do 40 tys. zł, ale tylko w wypadku realizacji docelowej (wykonania tej 

nakładki).  Ponadto istotne jest by tak wykonana droga nie była następnie 

wykorzystywana jako dojazd do placów budów, gdyż ulegnie zniszczeniu. W trakcie 

dyskusji po pytaniu przewodniczącej Rady (mieszkańcy, J. Mach, R. Osiak) 

zwrócono uwagę, że drogę którą obecnie użytkują mieszkańcy (po południowej 

stronie pasa drogowego), pomimo że jest w pasie przyszłej ulicy, stanowi 

nieruchomość prywatną i tylko w części po północnej stronie (nieutwardzonej) należy 

do gminy. Z tego powodu może być problem sfinansowania utwardzenia jej asfaltem 

ze środków gminy (w tym Rady Dzielnicy). Właściwsza w tym przypadku była by 

lokalizacja drogi w środku pasa na terenie gminy, ale wiąże się to z kosztami jej 

utwardzenia. Zwrócono też uwagę na możliwość realizacji zadania w ramach 

inicjatywy lokalnej. 

Radna J. Mach zadeklarowała, że zorganizuje w tej sprawie spotkanie mieszkańców 

ul. Dzbenin i przedstawicieli RD z z-cą Prezydenta oraz przedstawicielami 

odpowiednich wydziałów UM Lublin.  

Następnie Rada kontynuowała dyskusję na temat propozycji zadań do 

rezerwy celowej na rok 2023. Zaproponowano (Z. Rzączyńska, R, Osiak i inni) 

kontynuację działań w zakresie poprawy oświetlenia przejść dla pieszych przez       

ul. Sławinkowską i ul. Willową. R. Osiak poinformował, że wg informacji z ZDiM 

aktualny koszt oświetlenia przejść rozważanych przez RD w ubiegłym roku (lampy po 

obu stronach jezdni): przez ul. Sławinkowską obok ul. Mieczykowej to 60 tys. zł, 
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przez ul. Willową naprzeciw Ogrodu Botanicznego to 45-50 tys. zł. Stwierdzono, że 

są też inne przejścia które powinny być nawet wcześniej doświetlone np.  pieszo-

rowerowe do Zespołu Szkół przez ul. Sławinkowską  (jest tylko 1 lampa – R. Osiak)    

i przez ul. Willową naprzeciw kościoła. R. Osiak zaproponował, by przed kolejnym 

posiedzeniem RD, wykonać wizję lokalną doświetlenia przejść na tych ulicach. 

Na pytanie Przewodniczącej RD radna J. Mach poinformowała o stanie 

zaawansowania prac projektowych oświetlenia przejścia podziemnego pod               

ul. Poligonową na wysokości ul. Relaksowej i ścieżki przez Górki Czechowskie. 

 

 

Ad. 9. 

Zapytano radną J. Mach (M. Pietrzela) o stan  przejmowania przez miasto działek 

Interbudu w dolinie pomiędzy ul. Altanową a ul. Relaksową.  Proces zamiany trwa       

i  w najbliższych miesiącach powinien być zakończony. 

Rozmawiano też o budowie ul. Sławinek  i dokończeniu remontu ul. Sempołowskiej. 

Radna J. Mach poinformowała też Radę, że został unieważniony przetarg                         

na zaprojektowanie cmentarza przy ul. Zelwerowicza a budowa przedłużenia            

ul. Zelwerowicza bez pozyskania środków finansowania z zewnątrz nie rozpocznie 

się w przyszłym roku. 

Omówiono propozycję spotkania opłatkowego w ramach kolejnego posiedzenia RD. 

 

Ad. 10  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20:12. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska    (-) 

Załączniki: 

1). Lista obecności członków RD Sławin na XXXIX posiedzeniu w dniu 07.11.2022 r. 

2). Lista gości na XXXIX posiedzeniu RD Sławin w dniu 07.11.2022 r. 

 

 

                 Protokół zatwierdzony w dniu 05.12.22                      Przewodnicząca Rady 
     Dzielnicy Sławin 

                  (-) 

   Małgorzata Pietrzela 

 

 


